
 
 
  

Nota voor burgemeester en wethouders 
Onderwerp 

Team 
DEV-CS 

Vragen ex art 46 RvO VVD en Deventer Sociaal-Grote Brander 

1- Notagegevens   

Notanummer 2018-002131 

Datum 05-12-2018 

Programma:   

09 Jeugd en onderwijs 

Portefeuillehouder Weth. Rorink 

  
 

 

2- Bestuursorgaan   

[X]B & W 11-12-2018 

[ ]Raad -- 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Kolkman 

- Weth. Grijsen - Weth. Rorink 

- Weth. Verhaar - Weth. Walder 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [X]Openbaar 11-12-2018 [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

Programmamanager 07-12-2018 

wethouder 06-12-2018 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[X]gem.secr. 07-12-2018 

BIS Openbaar 

Status Definitief2018-12-12 

  

Bijlagen 

Vragen VVD en DS + antwoordbrief 

  
B & W d.d.: 11-12-2018 
  
Besloten wordt: 

1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de fracties VVD en Deventer Sociaal over 
zorgboerderij De Grote Brander vast te stellen;  

2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 

3 de nota en het besluit openbaar te maken na verzending van de brief. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[X] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

  Het antwoord aan fractie is verzonden. 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  



 
ADVIESRADEN: 

Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 

  

Toelichting 

Inleiding 

Per mail van 26 november 2018 hebben mw. Sipman van de fractie VVD en mw. Schmidt van de fractie 
Deventer Sociaal uw college een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over Zorgboerderij De Grote 
Brander. 

Bijgaand treft u de beantwoording aan. 

  
Beoogd resultaat 

  
Kader 

  
Argumenten voor en tegen 

  
Extern draagvlak (partners) 

  
Financiële consequenties 

  
Aanpak/uitvoering 

 



 

 

 

 

 

Schriftelijke vragen artikel 46 RvO inzake De Grote Brander  

 

Op 19 november zijn de Kamervragen van Paul van Meenen en Peter Kwint over zorgboerderij “De 

Grote Brander” in Okkenbroek beantwoord. De minister van Onderwijs stelt in de beantwoording, 

dat scholen vanuit hun zorgplicht verantwoordelijk zijn voor het zorgen van een passende 

onderwijsplek en dat samenwerkingsverbanden verantwoordelijk zijn voor het verzorgen van een 

regionaal dekkend onderwijsaanbod. 

1. In hoeverre is er in de gemeente Deventer sprake van een regionaal dekkend 

onderwijsaanbod, zoals bedoeld in de beantwoording op de hierboven benoemde 

Kamervragen? 

2. In hoeverre betekent dit, dat ieder leerbaar kind in Deventer op passende wijze onderwijs 

kan krijgen? 

3. Op welke wijze denkt het college in samenspraak met scholen, samenwerkingsverbanden en 

zorg eventuele hiaten tussen onderwijs te gaan ondervangen, vanuit het principe dat ieder 

kind recht heeft op onderwijs? 

Sinds maandag 29 oktober ligt het onderwijs op De Grote Brander in Okkenbroek stil. Voor de 

leerlingen zou zo snel mogelijk een passende oplossing gezocht worden om weer onderwijs te 

ontvangen. We zijn inmiddels 4 weken/100 lesuren verder. En aangezien de regelgeving in Nederland 

duidelijke afspraken heeft over het te volgen aantal lesuren per jaar hebben de fracties van de VVD 

en Deventer Sociaal de volgende vragen: 

4. Wat is de stand van zaken rondom de leerlingen van de Grote Brander? Hoeveel leerlingen 

hebben een passende onderwijsplek gevonden en waar? Voor hoeveel leerlingen wordt er 

nog naar een plek gezocht en wat zijn daarbij de knelpunten?  

5. Is het college het met ons eens dat een ontheffing van de leerplicht voor deze kinderen een 

zwaktebod zou zijn, aangezien deze kinderen op de Grote Brander leerbaar zijn gebleken? Zo 

ja, op welke wijze gaat het college zorgen dat deze kinderen op korte termijn weer onderwijs 

zullen ontvangen wat passend is en binnen de kaders, zoals gesteld door de 

Onderwijsinspectie? 

 

Met vriendelijke groet, 

Eva Sipman VVD 

Kitty Schmidt Deventer Sociaal 

 



  

 
 

Grote Kerkhof 1 
Postbus 5000 
7400 GC Deventer 

 
14 0570 

 
Aan de fracties van VVD en DS  
t.a.v. mw. E.M.L. Sipman en  
mw. K. Schmidt-Versteeg 
Interne Post 

telefoon 
 
0570 - 695181 
direct telefoonnummer 
 
gemeente@deventer.nl 
e-mail 
 
 
 
 
 
 
 

BO/ 2018-002131  11 december 2018 
kenmerk  uw referentie  datum 
     
M.J.E. van der Meer  
H.M. Schuldink 
M.C. Eggel 

schriftelijke vragen ex art 46 RvO over Zorgboerderij De Grote Brander 

contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte Mevrouw Sipman en Mevrouw Schmidt, 
 
In uw brief van 26 november 2018 hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over 
Zorgboerderij De Grote Brander. Ons antwoord is als volgt. 
 
Vraag 1 

In hoeverre is er in de gemeente Deventer sprake van een regionaal dekkend onderwijsaanbod, zoals 
bedoeld in de beantwoording op de hierboven benoemde Kamervragen?  

 

Vraag 2 

In hoeverre betekent dit, dat ieder leerbaar kind in Deventer op passende wijze onderwijs kan krijgen?  

 

Antwoord vragen 1 en 2 

Zoals u in de inleiding van uw vragen terecht stelt, is het onderwijs en het samenwerkingsverband Voortgezet 
Onderwijs Deventer verantwoordelijk voor het aanbod aan passend onderwijs.  

 

Vraag 3 
Op welke wijze denkt het college in samenspraak met scholen, samenwerkingsverbanden en zorg eventuele 
hiaten tussen onderwijs te gaan ondervangen, vanuit het principe dat ieder kind recht heeft op onderwijs?  
 
Antwoord 
Zoals wij uw beider fracties op 16 oktober hebben laten weten, denkt het college bij te kunnen dragen aan de 
samenwerking tussen jeugdhulp en (passend) onderwijs door vanuit een intermediaire rol in gesprek te gaan 
met betrokken partijen. Samen verkennen we welke mogelijkheden er zijn vanuit ieders verantwoordelijkheid 
om maatwerk voor kinderen/jongeren te kunnen leveren. 
 
Sinds maandag 29 oktober ligt het onderwijs op De Grote Brander in Okkenbroek stil. Voor de leerlingen zou 
zo snel mogelijk een passende oplossing gezocht worden om weer onderwijs te ontvangen. We zijn inmiddels 
4 weken/100 lesuren verder. En aangezien de regelgeving in Nederland duidelijke afspraken heeft over het te 
volgen aantal lesuren per jaar hebben de fracties van de VVD en Deventer Sociaal de volgende vragen:  
 



Vraag 4 

Wat is de stand van zaken rondom de leerlingen van de Grote Brander? Hoeveel leerlingen hebben een 
passende onderwijsplek gevonden en waar? Voor hoeveel leerlingen wordt er nog naar een plek gezocht en 
wat zijn daarbij de knelpunten?  

 

Antwoord  
Van het Samenwerkingsverband Voortgezet Onderwijs Deventer hebben wij begrepen dat inmiddels voor alle 
kinderen een aanbod aan passend onderwijs is gedaan, zo nodig inclusief een zorgarrangement.   

 

Vraag 5 
Is het college het met ons eens dat een ontheffing van de leerplicht voor deze kinderen een zwaktebod zou 
zijn, aangezien deze kinderen op de Grote Brander leerbaar zijn gebleken? Zo ja, op welke wijze gaat het 
college zorgen dat deze kinderen op korte termijn weer onderwijs zullen ontvangen wat passend is en binnen 
de kaders, zoals gesteld door de Onderwijsinspectie?  
 
Antwoord 
Elk verzoek tot ontheffing van de leerplicht wordt door de GGD individueel en op objectieve gronden 
beoordeeld. Voor de beantwoording van het tweede deel van uw vraag, verwijzen wij u naar de 
beantwoording van de vragen 1 en 2. Het bieden van passend onderwijs is niet de verantwoordelijkheid van 
de gemeente. Dat is aan het onderwijs en aan het  samenwerkingsverband.  
 
 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen R.C. König 
 
 
 
 
 


